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JUDGMENT IN APPEAL

June 17, 2022
For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal. The reasons for judgment and the Case in Brief will be available shortly.


JUGEMENT SUR APPEL

Le 17 juin 2022
Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans l'appel suivant. Les motifs de jugement et La cause en bref seront disponibles sous peu.



39383	Attorney General of Canada v. Collins Family Trust - AND BETWEEN - Attorney General of Canada v. Cochran Family Trust (B.C.)
2022 SCC 26 / 2022 CSC 26

Coram:	Wagner C.J. and Moldaver, Karakatsanis, Côté, Brown, Rowe, Martin, Kasirer and Jamal JJ.

[bookmark: BM_1_]The appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA46250 and CA46251, 2020 BCCA 196, dated July 10, 2020, heard on January 11, 2022, is allowed with costs throughout. The judgments of the Court of Appeal and of the Supreme Court of British Columbia are set aside and the respondents’ petitions are dismissed. Côté J. dissents.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA46250 et CA46251, 2020 BCCA 196, daté du 10 juillet 2020, entendu le 11 janvier 2022, est accueilli avec dépens devant toutes les cours. Les jugements de la Cour d’appel et de la Cour suprême de la Colombie-Britannique sont infirmés et les requêtes des intimées sont rejetées. La juge Côté est dissidente.
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